

FOR IMMEDIATE RELEASE

CAF-FCA Unveils Trades Talent – A Revolutionary Speaker Connection Service at 2024 National Apprenticeship Conference

Calgary, AB- June 4, 2024

The 2024 National Apprenticeship Conference saw an exciting announcement from the Canadian Apprenticeship Forum (CAF-FCA) with the launch of Trades Talent, an innovative online service designed to connect event planners with expert speakers in the skilled trades sector. This ground-breaking platform promises to be a game-changer for those seeking knowledgeable and engaging speakers for their next trades-related event.

Trades Talent aims to simplify the process of finding and booking top-tier speakers who possess expertise in various skilled trades. The platform features a comprehensive database of professionals, including industry leaders, seasoned tradespeople, and educators who can deliver keynote addresses, workshops, and panel discussions tailored to the needs of any trades event.

Key Features of Trades Talent:

- **Speaker Database:** Those planning an event can browse a curated selection of skilled trades experts, ensuring they find the perfect match for their event's theme and audience.
- **Easy Booking Process:** The platform offers a streamlined booking system, allowing users to efficiently manage speaker engagements from inquiry to confirmation.
- **Diverse Topics:** Speakers cover a wide range of subjects, including apprentice and employer supports, labour market information, hiring and retention and EDI best practices.
- **Customizable Searches:** Advanced search filters help planners locate speakers based on topic, area of expertise and geographic location.
- **Reliable Expertise:** All speakers are vetted for their knowledge and ability to deliver compelling presentations that resonate with audiences.

CAF-FCA CEO, France Daviault expressed enthusiasm about the potential impact of Trades Talent on the skilled trades community: "We are thrilled to introduce Trades Talent at this year's conference. Our goal is to bridge the gap between event planners and the wealth of knowledge within the skilled trades. By providing a platform that highlights the expertise of Canada's trades professionals, we hope to elevate the quality of discussions and education at trades events across the country."

The launch of Trades Talent aligns with CAF-FCA's mission to promote apprenticeship training and support the esteem of skilled trades careers. The service is expected to enhance the visibility of trades experts and facilitate the sharing of valuable insights, ultimately contributing to the growth and development of the skilled trades industry.

Event planners and organizations interested in utilizing Trades Talent can visit the official website at [Trades Talent Website](#) to explore the platform and start connecting with top-notch speakers today.

For more information, please contact:

Stephanie Shrum

Program Manager

stephanie@caf-fca.org

About CAF-FCA: The Canadian Apprenticeship Forum (CAF-FCA) is a national, not-for-profit organization that champions apprenticeship training in Canada. CAF-FCA collaborates with participants in the national apprenticeship community to influence apprenticeship strategies and policies, ensuring the development of a highly skilled and competitive workforce.

POUR PUBLICATION IMMÉDIATE

Le FCA-CAF dévoile Trades Talent - un service révolutionnaire de mise en relation des conférenciers à la Conférence nationale sur l'apprentissage 2024

Calgary, AB- 4 juin 2024

Le Forum canadien sur l'apprentissage (FCA-CAF) a fait une annonce passionnante à l'occasion de la Conférence nationale sur l'apprentissage de 2024 en lançant Trades Talent, un service en ligne novateur conçu pour mettre en contact les planificateurs d'événements avec des conférenciers experts dans le secteur des métiers spécialisés. Cette plateforme novatrice promet de changer la donne pour ceux qui recherchent des conférenciers compétents et attrayants pour leur prochain événement lié aux métiers.

Trades Talent vise à simplifier le processus de recherche et de réservation de conférenciers de haut niveau qui possèdent une expertise dans divers métiers spécialisés. La plateforme propose une base de données complète de professionnels, y compris des chefs de file de l'industrie, des gens de métier chevronnés et des éducateurs qui peuvent prononcer des discours d'ouverture, des ateliers et des discussions de groupe adaptés aux besoins de n'importe quel événement sur les métiers.

Caractéristiques principales de Trades Talent :

- **Base de données de conférenciers :** Les organisateurs d'un événement peuvent consulter une sélection d'experts en métiers spécialisés, ce qui leur permet de trouver le conférencier idéal pour le thème et le public de leur événement.
- **Processus de réservation facile :** La plateforme offre un système de réservation rationalisé, permettant aux utilisateurs de gérer efficacement les engagements des conférenciers, de la demande à la confirmation.
- **Diversité des sujets :** Les conférenciers couvrent un large éventail de sujets, y compris le soutien aux apprentis et aux employeurs, l'information sur le marché du travail, l'embauche et le maintien en poste et les meilleures pratiques en matière d'EDI.
- **Recherches personnalisées :** Des filtres de recherche avancés aident les planificateurs à trouver des conférenciers en fonction du sujet, du domaine d'expertise et de l'emplacement géographique.
- **Une expertise fiable :** Tous les conférenciers sont sélectionnés en fonction de leurs connaissances et de leur capacité à présenter des exposés convaincants qui trouvent un écho auprès du public.

France Daviault, PDG du FCA-CAF, s'est montrée enthousiaste quant à l'impact potentiel de Trades Talent sur la communauté des métiers spécialisés : « Nous sommes ravis de présenter Trades Talent à la conférence de cette année. Notre objectif est de combler le fossé entre les planificateurs d'événements et la richesse des connaissances des métiers

spécialisés. En offrant une plateforme qui met en valeur l'expertise des professionnels des métiers du Canada, nous espérons rehausser la qualité des discussions et de la formation lors des événements liés aux métiers dans l'ensemble du pays.

Le lancement de Trades Talent s'inscrit dans la mission du FCA-CAF de promouvoir la formation en apprentissage et de soutenir l'estime des carrières dans les métiers spécialisés. Le service devrait accroître la visibilité des experts en métiers et faciliter le partage d'informations précieuses, contribuant ainsi à la croissance et au développement de l'industrie des métiers spécialisés.

Les organisateurs d'événements et les organisations qui souhaitent utiliser Trades Talent peuvent visiter le site officiel à l'adresse [Trades Talent](#) pour explorer la plateforme et commencer à entrer en contact avec des conférenciers de premier ordre dès aujourd'hui.

Pour plus d'informations, veuillez contacter :

Stephanie Shrum

Responsable du programme

stephanie@caf-fca.org

À propos du FCA-CAF : Le Forum canadien sur l'apprentissage (FCA-CAF) est un organisme national sans but lucratif qui se fait le champion de l'apprentissage au Canada. Le FCA-CAF collabore avec les participants de la communauté nationale de l'apprentissage afin d'influencer les stratégies et les politiques en matière d'apprentissage et d'assurer le développement d'une main-d'œuvre hautement qualifiée et concurrentielle.